
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 11. maj 2010
Sagsnr.: 4406
Dok. nr.: 89735

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6. maj 2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 9 (L 144), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter øn-
ske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 9:

"Mener ministeren, at administrationen bedst varetages i brancheorganisationerne?"

Svar:

Ekspertisen omkring jordbrugsfaglige og andre tekniske forhold findes i brancherne, og 
fondsbestyrelserne kan her indhente den nødvendige viden til brug for det løbende ar-
bejde. 

Jeg kan derfor svare bekræftende på det stillede spørgsmål.

Henrik Høegh

/Anders T. Christensen
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